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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Miért hagyják futni az orbáni pedofilhálózat bűnözőit?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több mint  két  hónapja tanulta  meg az ország K.  Endre nevét,  akinek az orbáni  pedofilhálózat
kijárta az elnöki kegyelmet. A bicskei gyermekotthon pedofil igazgatójának bűntársa ugyan Novák
Katalin  akkori  köztársasági  elnöktől  kapott  kegyelmet,  de  a  döntést  Orbán  Viktor  tudtával  és
beleegyezésével  ellenjegyezte  az  akkori  igazságügyminiszter.  A  kormánypropaganda  mindent
megtesz, hogy elfelejtsük Orbán Viktor bűnét, és a Varga Juditnak adott gyalázatos miniszterelnöki
utasítás helyett Varga Judit házaséletével foglalkozzunk. De minket nem érdekel a volt és jelenlegi
fideszesek  harca.  Minket  az  érdekel,  hogy  végre  igazságot  szolgáltassunk  az  áldozatoknak  és
megvédjük a gyermekeinket!

Minket az érdekel, hogy K. Endre szabadlábon továbbra is fenyegeti, zsarolja az egykori bicskei
áldozatokat.  Vagyis  lényegében  megismétli  azokat  a  bűnöket,  amikért  börtönbe  került.  És  a
kormány, a rendőrség és az ügyészség azonban mindezt tétlenül nézi.

Minket az érdekel, hogy miért úszta meg felfüggesztett börtönbüntetéssel K. Béla, aki nevelőként
dolgozott a bicskei gyermekotthonban, amikor V. János és K. Endre kéz a kézben terrorizálta az
állami  gondozott  gyerekeket.  K.  Béla  annak  ellenére  úszta  meg  a  börtönt,  hogy  a  rá  bízott
gyerekeket zaklatta és megerőszakolta.

Minket  az  érdekel,  hogyan  lehetett  működésképtelen  hetekig  a  házi  őrizetben  lévő  pedofil
bűnözőket  is  nyomon követő rendszer,  ami miatt  egy pedofil  bűnöző bizonyosan megszökött  a
rendőrség elől.

Minket az érdekel, hogy miközben a fél Fidesz és Orbán-kormány tagjai  hazajáró vendégek K.
Endre erdélyi szülőfalujában, sőt K. Endre a miniszterelnök öccsének jó ismerőse volt, a hatóságok
sohasem vizsgálták a kormánytagok és a bicskei pedofil társaság kapcsolatait.



És arról  sem fogunk soha,  ismétlem, soha megfeledkezni  –  bármilyen bulvárműsort  is  akarnak
gyártani a  magyar  közéletből -,  hogy Varga Judit  akkori  igazságügyi  miniszter,  a  teljes magyar
igazságszolgáltatás feje, miért nem szállt szembe Orbán Viktor akaratával, és miért ellenjegyezte K.
Endre kegyelmi döntését.

Kérdezem hát Tisztelt Miniszter Urat!

Miért  hagyják  futni  az  orbáni  pedofilhálózat  bűnözőit?  Mikor  szolgáltatnak  végre  igazságot  a
bicskei áldozatoknak?
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